
Razgovon MK in OK ZKS
v krajevnih skupnostih

Občinski komite ZKS je v nekaterih krajevnib skupno-
stih organiziral razgovore predstavnikov KS s člani Mest-
nega komitejii ZKS o delovanju komunistov v krajevnih
konferencah SZDL, kot tudi o ostalih odprtih vprašanjih
v njihoveni okolju. Razgovori so potekali v krajevnib
skupnostih Rožna dolina, Velike Lašče, Brezovica in
Kozarje.

Kljub določeni vsebini se je večina razgovora v vseh
štirih KS vrtela okoli nerešenih komunalnih problemov
in s tem povezanega nadaljnjega razvoja kraja.

V krajevni skupnosti Velike Lašče so Pavla Vindišarja,
sekretarja P MK ZKS Ljubljana, opozorili na težave, ki
jih imajo kmetijci pri opravljanju te dejavnosti in urejanju
statusa kot tudi na potrebo po ažurnejšem reievanju
osebnih problemov krajanov, ko se le-ti zglasijo na raz-
nih upravnih in drugih organih.

V krajevni skupnosti Brezovica je v razpravi kot pred-
stavnik MK ZKSLjubljana sodeloval Janez Elikan. Med
drugim so predstavniki KS opozorili na še vedno močno
prisoten problem pitne vode, kot tudi, da je to sicer
primestna KS, vendar je v pretežni meri bolj spalno
naselje brez delovnih organizacij. Samoupravno delegat-
sko delo je dobro razvito, le pobude iz KS bi morali na
nbčini bolj upoštevati.

Roman Pipan je sodeloval v razpravi v KS Kozarje.

Nekatera nerešena vprašanja, ki jih trenutno želijo rešiti
so urbanizacija kraja in trgovina. Pri urbanizaciji je na
prvem mestu legalizacija črnih gradenj, ki so večinoma
posledica napak iz preteklosti. Vezano na to je tudi,
vprašanje ureditve mestnega potniškega prometa. Eno
od vprašanj, ki je bilo sicer izpostavljeno tudi v drugih
razgovorih, je nujnost dogovora in iskanja novih možno-
sti financiranja krajevnih skupnosti.

Predstavniki KS Rožna dolina so izpostavili slab pre-
tok informacij med skupščinskimi organi in bazo, kot
tudi slabo vključenost mladih v delegatsko delo. Bojana
Simoniča so seznanili z dobrim delom SZDL v KS kot
tudi z izkušnjami, da so raetode dela kot zbori krajanov
in ulični odbori preživele oblike akcijskega delovanja.

Bolj bi morali razvijati okrogle mize, javne tribune po
posameznih interesnih sferah ipd.

Splošna ocena, ki je prevladala v vseh razgovorih, je
pozitivna. V KS so z odobravanjem sprejeli organizacijo
razgovorov, saj pogrešajo tesnejše stike s predstavniki
mesta. Kljub temu, da je razgovore organiziral OK ZKS
s sekretariati OOZK, so v KS sodelovali tudi nekomuni-
sti, ki opravljajo odgovorne dotžnosti v kraju, zlasti v
krajevni organizaciji SZDL in skupščini krajevne skup-
nosti. V razgovorih so sodelovali tudi predstavniki OK
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